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Protokół nr 6/2015 

z posiedzenia Rady Osiedla Podjuchy w dniu 09.09.2015. 

 

 
Obecni: 13 radnych oraz 3 gości według list obecności. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Sprawdzenie listy obecności. Stwierdzenie quorum. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Głosowanie nad przyjęciem protokołu z posiedzenia RO Podjuchy z dnia 02.09.2015. 

3. Sposób zagospodarowania należnego RO Podjuchy inwestycyjnego budżetu na rok 2016 i 

środków z 2015 roku. Dyskusja. Uchwała. 

4. Prośba pożyczki ze strony RO Turzyn. 

5. Informacja o wnioskach do SBO2016. Przygotowanie do kampanii społecznej. Dodatkowa 

informacja na temat sytuacji wokół Stanicy Wodnej Podjuchy. 

6. Informacje o postępie przygotowań do festynu Podjuszańskie Harce. 

7. Udział w konsultacjach dotyczących rozlokowania stacji Roweru Miejskiego na Prawobrzeżu. 

8. Inwentaryzacja zapotrzebowania w obszarze dodatkowe śmietniki oraz uszkodzenia 

chodników (podsumowanie stażu wolontariusza). 

9. Dzień seniora. Ukonkretnienie terminu. Uszczegółowienia. 

10. Sprawy porządkowe. 

11. Wolne wnioski i postulaty. 

 

Ad.1. 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Maciej Szyszko stwierdzając quorum. Przyjęto powyższy 

porządek posiedzenia. 

 

Ad.2.  

Zatwierdzono protokół z posiedzenia RO Podjuchy w dniu 02.09.2015. 

 

Głosowało 12 osób: 

„za” – 10 osób, 

„przeciw” – 0 głosów, 

„wstrzymuję” – 2 osoby. 

 

Do obradujących dołączył Wiceprzewodniczący Piotr Marecki. 

 

Powitano przybyłego na posiedzenie gościa, Radną Rady Miasta Szczecin - Panią Urszulę Pańkę. 

Celem wizyty miało być ugruntowanie wiedzy w temacie budowy bazy lodołamaczy RZGW w 

Podjuchach. Pani Radna obiecała dokładne zbadanie tematu. Radna obiecała, iż zorientuje się czy 

istniałaby ewentualna możliwość ulokowania bazy lodołamaczy na innym obszarze. 

 

Do obradujących dołączył kolejny gość Pan Tadeusz Turek. 
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W rozmowie z Radną Urszulą Pańką poruszono dodatkowo następujące tematy: 

- budowę Osiedlowego Centrum Aktywności Podjuchy, 

- budowę stacji roweru miejskiego w Podjuchach. 

 

Na zakończenie swojej obecności, Radna Urszula Pańka poinformowała zebranych o swoim zamiarze 

ubiegania się o mandat posła RP. 

 

Udzielono głosu przybyłemu gościowi – Panu Tadeuszowi Turkowi. Zaprezentował on swoje 

koncepcje dotyczące Podjuch: 

- budowa portu po prawej stronie przeprawy mostowej, 

- utworzenie tramwaju na istniejących torach kolejowych. 

 

Radna Urszula Pańka opuściła posiedzenie. 

 

 Ad.3. 

Przewodniczący przypomniał o odłożonej w czasie decyzji w sprawie zagospodarowania środków 

inwestycyjnych RO PODJUCHY na rok 2016 i oszczędności z 2015. W tej sprawie wszystkie rady 

osiedlowe mają przesłać odpowiedź do 16 września 2015. Co oznacza, że dzisiejsze posiedzenie jest 

w tej sprawie konkretyzujące. Przewodniczący zasugerował możliwy kierunek inwestycyjny - 

etapowanie Parku Wolności Podjuchy. W odpowiedzi radny Artur Giza zaproponował hasłowo 

kierunek Baza Trekkingowa w Podjuchach. W toku dyskusji nastąpiła pełna zgodność co do ważności 

kierunku budowy turystycznej bazy, który znajduje się na liście priorytetów kadencji.  Jednakże z 

uwagi na chwilowy brak niezbędnych uszczegółowień Przewodniczący zaproponował alternatywne 

warianty: głosowanie w sprawie w dniu dzisiejszym lub wywołanie w trybie przyspieszonym 

kolejnego posiedzenia Rady, celem uzyskania dodatkowych danych. W głosowaniu 10 radnych 

opowiedziało się za decyzją w dniu dzisiejszym, trzech radnych było za odroczeniem kwestii i 

rozstrzygnięciem jej na specjalnym posiedzeniu: P.Marecki, A.Giza, O.Tessar. W toku dalszej dyskusji 

postanowiono przeznaczyć wszystkie środki inwestycyjne z dostępnej puli na rok 2016 i zaległe za rok 

2015 na pierwszy etap budowy Parku Wolności w Podjuchach (rejon Placu Wolności, ulicy 

Granitowej, Karpiej i Niklowej). W tym celu podjęto Uchwałę nr 19/15. 

Wskazano następujące argumenty przemawiające za taką decyzją: 

- przyjęty kierunek inwestycyjny dotyczy miejsca o centralnym położeniu dla osiedla; 

wykorzystywanego przez wszystkich mieszkańców, o dużym znaczeniu wizerunkowym; 

- dodatkowo kierunek wydatkowania środków stanowi logiczną kontynuację realizacji z poprzednich 

kadencji Rady Osiedla (miejsca postojowe pod Kasztanami). 

 

Głosowało 13 osób: 

„za” – 12 osób, 

„przeciw” – 1 głosów (A.Giza), 

„wstrzymuję” – 0 osoby 

 

 

Ad.4. 

Przewodniczący przekazał informację od Rady Osiedla Turzyn, iż z uwagi na zamknięcie procesu 

inwestycyjnego nie jest ona już zainteresowana pożyczką kwoty w wysokości 29 000 zł. 
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Do obrad dołączył mecenas Albert Kuźmiński reprezentujący interesy rodzinnej firmy SQUASH 

MARINA. W tym miejscu w skrócie przytoczono nowo przybyłemu gościowi treść rozmowy z Radną 

Urszulą Pańką na temat budowy bazy lodołamaczy. Przewodniczący poinformował, że 21 września 

odbędzie się w tej sprawie spotkanie z zastępcą prezydenta Szczecina Michałem Przepierą. 

 

Ad.5.  

Omówiono szczegóły kampanii promocyjnej projektów zgłoszonych do Szczecińskiego Budżetu 

Obywatelskiego 2016. Ustalono, że na 1 października powinny zostać przygotowane ulotki, plakaty 

oraz przestrzenna konstrukcja reklamowa. 

 

Radny Artur Giza-Zwierzchowski odnosząc się do rozmowy z Radną Miasta Urszulą Pańką, dotyczącej 

budowy bazy lodołamaczy zasugerował zbieranie w tej sprawie podpisów podczas Podjuszańskich 

Harców. Niezależnie Artur Giza-Zwierzchowski zobowiązał się przygotować projekt uchwały 

dotyczący tej sprawy.  

 

Ad.6. 

Omówiono postępy w przygotowaniu festynu „Podjuszańskie Harce”. Rozdzielono zadania dla 

poszczególnych radnych, które będą realizować podczas trwania imprezy.  

Przewodniczący poinformował, iż między godziną 10-13 przez około 2h obecny będzie Prezydent 

Miasta Szczecina Piotr Krzystek. 

 

Posiedzenie opuściła Aleksandra Kozłowska. 

 

Ad.7. 

Maciej Szyszko poinformował, że do 15 września 2015 należy wyrazić stanowisko w konsultacjach w 

sprawie lokalizacji nowych stacji Szczecińskiego Roweru Miejskiego na Prawobrzeżu. Przypomniał, iż 

w pierwszych propozycjach osiedle Podjuchy zostało pominięte. Po dyskusji radni upoważnili 

Przewodniczącego do zgłoszenia następujących lokalizacji: 

 - pętla autobusowa w Podjuchach, 

- okolice Stacji Kontroli Pojazdów przy ulicy Granitowej (vis a vis), 

- róg ulic Sąsiedzkiej i Krzemiennej (przy Parku ks. Alberta Wilimskiego), 

- rejon parku rekreacyjnego przy  ul. Smoczej, 

- dworzec PKP Podjuchy. 

 

Radni Olga Tessar oraz Krzysztof Bańkowski opuścili posiedzenie. 

 

Ad.8. 

Radny Grzegorz Mikut zobowiązał się do weryfikacji sporządzonej przez wolontariusza Szymona 

Piaseckiego inwentaryzacji uszkodzeń chodników, dróg, schodów w Podjuchach. Celem ostatecznej 

konkretyzacji urzędowego pisma. Natomiast radny Piotr Marecki wykorzystując zgromadzony 

materiał fotograficzny podjął się wskazania ewentualnych nowych lokalizacji przyszłych śmietników. 
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Ad.9. 

Ustalono datę imprezy „Dzień Seniora” na 17 października 2015. Radna Jadwiga Biźnia 

poinformowała, że należy przygotować 200 zaproszeń dla seniorów, drobne upominki, słodki 

poczęstunek oraz program artystyczny. 

 

Ad.11. 

Radny Artur Giza-Zwierzchowski wysunął propozycję, aby zawnioskować o przesuniecie granic 

Osiedla Podjuchy tak, aby obejmowało ono swoim obszarem Wzgórze Akademickie. Temat został 

przyjęty z aprobatą przez pozostałych radnych.  

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Protokołowała Marta Wójcik. 

 

 

 

  

 

 


